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Marszałek spotka się z przedsiębiorcami

W Połańcu marszałek Adam Jarubas odwiedzi dwa lokalne przedsiębiorstwa. O godzinie
12:00  będzie  gościem  uroczystego  rozpoczęcia  budowy  obiektu  biurowo-produkcyjnego
firmy ALUBEST S.C. FPHU Paweł i Marcin Balawender.

Firma  specjalizuje  się  w  produkcji  stolarki  aluminiowej.  Posiada  nowoczesny  park
maszynowy  i  gwarantuje  wysoką  jakość  oraz  trwałość  oferowanych  wyrobów.  Bardzo
szeroka  gama  produktów  umożliwia  wykonanie  niemalże  wszystkich,  nawet  bardzo
skomplikowanych  projektów  architektonicznych.  Swoją  ofertę  kieruje  zarówno  do
generalnych wykonawców obiektów, jak i klientów indywidualnych. Firma na rynku działa
prawie 5 lat i prężnie rozwija się. Inwestycja w Połańcu będzie dwuetapowa – pierwszy to
budowa hali produkcyjnej 630 m², z tego ok. 100 m² powierzchni biurowej. Pozostała część
przeznaczona będzie na produkcję oraz magazyn. Firma zatrudni tu ok. 20 osób. Z kolei o
godzinie 13:30 zaplanowano wizytę w miejscu inwestycji  firmy Darbud – zakład
remontowo-budowlany  z  siedzibą  w  Kłodzie,  która  w  sąsiedztwie  strefy
inwestycyjnej C w Połańcu rozpoczęła budowę betoniarni. Misją firmy jest wsparcie
klientów hurtowych i detalicznych w działalności budowlanej przez dostarczanie najwyższej
jakości  betonów  szerokiego  asortymentu.  O  lokalizacji  zadecydowało  bezpośrednie
sąsiedztwo ze strefą inwestycyjną „C” oraz droga krajowa. Na działce wybudowane zostaną
3 silosy, które łącznie pomieszczą 360 ton. Zakupiono kompletną betoniarnię i otaczarnię,
powstanie  w tym miejscu  także  pomieszczenie  biurowe.  –  Koszt  inwestycji  to  około  5
milionów.  Warto  podkreślić,  że  dla  potrzeb  realizacji  przedsięwzięcia  wybraliśmy
technologię spełniającą najwyższe normy ekologiczne i środowiskowe. Dlatego działalność
zakładu  nie  będzie  emitować  nadmiernego  hałasu,  dymów i  pyłów.  Nie  będzie  zatem
uciążliwa dla środowiska  –  podkreśla inwestor.  Firma planuje zatrudnić tu do 30 osób.
Termin zakończenia inwestycji do końca br.

 

 

 


